                           Ocean Hotel Information Qingdao
青岛远洋大酒店信息
Qingdao Ocean Hotel is affiliated to Qingdao Ocean Shipping Co.Ltd. It is the hotel with 4-star level, the integration of accommodation, food and beverage, business, conference and tourism. The hotel is located in CBD Business Center in Laoshan district, Qingdao city, where is the national resort. Adjacent to Laoshan government, it is the accessory service facilities to Qingdao International Conference and Exhibition Center in operation period.

The hotel is located at Century Square of the Qingdao High-tech Industry Development Zone district, overlooking the sea and based on the mountain at the back. To its east, it is the famous Laoshan Mountain Scenic Area, the vast sea and “Old Stone Man” tourism spot are at the south of it. It is close to Qingdao Grand Theater, Qingdao International Beer City, and Gulf Course as well. With convenient transportation and elegant surroundings, the hotel is ideal for tourist and business accommodation

酒店简介：

青岛远洋大酒店隶属于青岛远洋运输有限公司，是一座集客房、餐饮、商务、会议、度假于一体的四星级酒店，它座落于青岛市崂山区的CBD商务中心，毗邻崂山区政府，是青岛国际会展中心三期配寺服务设施，地处石老人国家旅游度假区核心区域，东面是“海上名山第一”的国家著名4A级崂山风景区，南面濒临辽阔的大海，周围有青岛大剧院，国际啤酒城，博物馆，当代艺术中心，极地海洋世界，高尔夫球场，青岛体育中心，乐天玛特超市，国货汇海丽达购物中心等文化，体育，生活服务设施，环境优雅，交通便利，能免满足客人商旅、度假上、休闲、购物等需求。

距离机场约20公里 

距离火车站约17公里

距离高尔夫球场约2.5公里

距石老人海滩约1.5公里

距崂山风景区约20公里
Distance to the Airport: about 20 km

Distance to the Train Station: about 17 km

Distance to the Golf Course: about 2.5 km

Distance to the Stone Old Man Beach: about 1.5 km

Distance to the Laoshan Mountain Scenic Area: about 20 km
ACAMIS Chinese Conference 2014 Hotel Reservation Form for Ocean Hotel Qingdao

青岛远洋大酒店客房预订表
    Oceanhotel Qingdao is pleased to provide accommodation at special rates for participants of ACAMIS Conference for Teachers of Chinese Language and Culture from Apr 17, 2014 to Apr 19, 2014. Hotel reserves 80 guest rooms per night at the special rate. They shall be booked on the ‘first come, first serve’ principle.

If you would like to arrive earlier or leave later than the indicated dates, Please inform the hotel contact person MeiKuang before Mar 15, 2014; She will book your room at the same special rates. (Subject to availability)

青岛远洋大酒店将于2014年4月17日至4月19日止ACANIS Chinese Conference2014参会者提供优惠的房价。酒店为参会者每晚预留80间客房。预订将遵从“先来先得”的原则。

   如您预计在4月17前入住或在4月19日之后离开酒店，请于2014年3月15日前联系酒店匡梅小姐为您预订。在酒店有房的情况下，她将为您安排同样优惠房价的客房。

Hotel Contact person: 
Mei Kuang                 
Mobile:




18865329519/18661701137

Email:




kuangmei57797@163.com

Hotel Address:


18 Qinling Road, Laoshan District,Qingdao,China.266061

Hotel Tel:



0532-80969999
Hotel Fax:



0532 80996166

Hotel Website:


www.oceanhotel.com

联系人：



匡梅                           
手机：



18865329519/18661701137

电子邮件：


kuangmei57797@163.com

酒店地址：


中国青岛崂山区秦岭路18号

酒店电话：


0532-80969999                
酒店传真：


0532-80996166酒店

酒店网址：


www.oceanhotel.com
Please make your reservation with the hotel directly 

请您与酒店直接联系订房

Please complete the form below and email it to Nicole Shi before Mar15, 2014.         

请于2014年3月15日前将此酒店房间预订信息表用电子邮件发给酒店联系人匡梅小姐     

kuangmei57797@163.com
Name 姓名 (as in ID Card or Passport 与身份证或护照名一致):
Phone/mobile 电话:
E-mail address电子邮件: 

Type of rooms 房型: 
1: RMB 470 net for Deluxe Room with one Queen size (or King size) bed, including a breakfast   

   商务房 （一张大床）人民币净价 470元 ／每晚，包括一份早餐

2: RMB 470 net for Twin Bedroom (room with two single beds), including two breakfasts 
标准间（两张单人床）人民币净价470元 ／每晚，包括两份早餐

3: RMB 470 net for room (two double beds), including two breakfasts

    Child (height 130 cm & below) pays 34RMB for breakfast, or 68RMB for breakfast

    携带小孩者可在标准间（双床）房中另加一张床（2米长*0.75米宽），加床房150元，人民币共是470+150=620元，包括三份早餐。如不需加床，身高1米3以下的小孩，早餐另付34元，身高超过1米3，早餐另付68元。因加床需提前准备且数量有限，请在订房邮件中告知且注明。

I shall book room type 我将预订房型: 
Check in date 入住:                        Check out date 离开: 

The hotel will hold the rooms with the special rate until May 31, 2012. After this date, no rooms or special room rate can be guaranteed.

酒店将为您于2014年3月15日前为您保留此房型及价格。

**As requested by the hotel, the total fees for actual days of staying in our hotel must be paid before Mar 15, 2014 to guarantee your reservation. 
为保证您的用房，请于2014年3月15日前将入住酒店的实际天数的房款（470*几天）总额付给酒店。

For cancellation, Please email or fax your request two weeks before your arrival date stated on your reservation form. Cancellation made within two weeks before your arrival date, no refund shall be given. 

如您需要取消预订，请在入住日期两周之前书面通知（电子邮件或传真）酒店。酒店将全额退还已汇房费。如您在入住酒店前两周内取消订房的，首晚房费将不予退还。

**For cancellation, Please email or fax your request two weeks before your arrival date stated on your reservation form. Cancellation made within two weeks before your arrival date, no refund shall be given. 

当您入住酒店时，酒店将根据您已汇款的金额来办理保证金手续：如延长住店则再收取保证金，如提前离店则由酒店帐务，日后退还其已汇的房费。
Please pay your first night room fee into the Hotel’s bank account: 
Payment made to:     青岛远洋房地产开发有限公司青岛远洋大酒店             

Hotel Bank:          招商银行秦岭路支行

Hotel Account No:     532904965910501
Important!  To avoid any confusion Please note down conference attendant’s name and ACAMIS Chinese Conference 2014 on your payment slip and fax it to Mei Kuang at 0532-80996166 before Mar 15, 2014

请将实际入住天数的房费总额汇入酒店账号：

收款方：              青岛远洋房地产开发有限公司青岛远洋大酒店
开户银行 ：           招商银行秦岭路支行

银行账号：             532904965910501
重要！为了避免任何不必要的混淆，请在您的付款凭据上注明参会者姓名及ACAMIS ELL Conference 2014 字样, 并将此凭据在2014年3月15日前传真给酒店联系人匡梅小姐。传真号码：0532-80996166

                                                 远洋大酒店市场部

                                                  21/2/2014

